
Motion till stadgeändring årsmöte 2024

Det behövs göras en stadgeändring pga att idag väljs alla i styrelsen på ett år. Detta för 
att inte hela styrelsen ska kunna avgå samtidigt och förbundet då vara utan styrelse. 
Samt att inte alla är nya i styrelsen utan att några har suttit innan och är väl insatta i 
styrelsens arbete när nya väljs in i styrelsen. 

Det behövs ändras på så sätt att hälften av styrelsens ledamöter sitter på 1 år respektive
2 år. Ordförande sitter på 1 år. Lika så suppleant sitter på 1 år. 

Styrelsen föreslår därför att stämman beslutar att hälften av styrelsens ledamöter sitter 
på 1 år respektive 2 år.  


